
Έως το τέλος του 2010 το TaeKwonDo 
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Η δημιουργία Μητροπολιτικού Συνεδριακού Κέντρου στο γήπεδο του TaeKwonDo στο
Π.Φάληρο είπε η υφυπουργός τουρισμού . αποτελεί προτεραιότητα και  δρομολογεί την
αναίρεση των δύο χωριστών διαγωνισμών, ώστε να απεμπλακεί η διαδικασία. Σε
συνεργασία με το υπουργείο Περιβάλλοντος, ερευνώνται οι πλέον ασφαλείς και γρήγορες
διαδικασίες για τη μετατροπή του εν λόγω γηπέδου σε συνεδριακό κέντρο, ούτως ώστε
μέχρι το τέλος του χρόνου να έχει βρεθεί ο Ανάδοχος, επισήμανε.  
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